
Ufók az álmainkban   2004.8.14   

Szinte hihetetlen, hogy mennyi álom témája szól a földönkívüliekr l. Engem 
már gyerekkorom óta végigkísér ez a jelenség, már jóval azel ttr l hogy az els 
fantasztikus filmek megjelentek.  Egy ilyen meghatározó élményem az ún. 
puposárnyék volt. 5-6 éves lehettem, és éjszaka közepén arra ébredtem hogy 

nagyon fázom. Ez valóságos delíriumos állapottá vált, és úgy képzeltem hogy az 
anyám már hozza is a dunyhát és mindjárt rámteríti. Valóban, egy félkör alakú 
fény haladt lassan a szobán át, amelynek gömböly alakja bennem a dunyha 
képzetét keltette, ugyanakkor mélyen átéltem hogy ez riasztóan nem az, hanem 
valami más, valami rettenetes, idegen dolog, és rémülten eltakartam a kezemmel 
a szememet, és nem is tudom mi lett aztán. De tény hogy ezután már csak úgy 
tudtam aludni hogy a kezemmel mindig eltakartam a szememet, ami egy roppant 
kényelmetlen, görcsös állapot, ez mutatja, milyen er s hatással volt rám a dolog. 
Ez az élmény sokban emlékeztet azokra az esetekre, amikor valaki fényeket lát  
a szobában, vagy fénygömbök jelennek meg az emberek körül. Amikor 
racionálisan meg akartam magyarázni az esetet, az ötlött fel bennem hogy valaki 
zseblámpával bevilágított az ablakon. De ilyen szabályos, kör alakú, 
egyenletesen kitöltött fény zseblámpa nincs, és a mozgása olyan lassú volt, 
hogy nem hiszem hogy valaki így pásztázta volna a szobámat. Amellett a 
bevilágító fény a tárgyakra vetülve folyton változtatja az alakját, ez meg 
tökéletesen félkör maradt. Fények már máskor is bevilágítottak, ez nem olyan 
volt. És semmi se magyarázza azt a határtalan rémületet, amit a dolog kiváltott 
bel lem! Pont olyan, mintha már valahol tudtam volna hogy mi ez, és lám, újra 
megtaláltak! Gyerekkoromban nagyon er sen vonzódtam a repül gépekhez és a 
Holdhoz. Amikor egy repül elzúgott a ház felett, azonnal szaladtam ki és 
ujjongva lestem! Ekkora érdekl dés után az ember azt várná hogy repül s vagy 
ejt erny s leszek hát nem lettem! Ezek a dolgok abszolúte hidegen hagytak. 
Valami másfajta repül ket vártam én! És a Hold is nagyon érdekelt. Olyannyira 
hogy házilag barkácsolt kukkerral lestem folyton. Vajon milyen égi csodákat 
vártam? Amikor az amerikaiak leszálltak a Holdon, állandóan a híreket 
figyeltem. Vajon mire számítottam? Talán arra, amit hivatalosan még mindmáig 
nem ismertek be, hogy tudniillik az amerikaiak találkoztak ott az idegenekkel? 
És az idegenek kerek perec megmondták hogy a Hold foglalt, ne gyertek ide 
többet! Aki ezt nem hiszi, az gondolkodjon el azon, hogy miért került le 35 évre 
a Holdkutatás az rhajózás napirendjér l? Nem váltak be talán a remények? 
Vagy valakik megtiltották? 67-ben és 68-ban az Orion rhajó fantasztikus 
kalandjai számomra kinyilatkoztatásként hatottak. Faltam a scifiket, a bonyolult 
tudományos szakszavak számomra anyanyelven szóltak. Soha nem kérdeztem 

ket hogy mit jelentenek, egyszer en tudtam. Asztrogátor, antigravitáció, 
pantagonit, perihélium, hiperbolikus pálya. De ha mélyebben visszamegyek a 
gyerekkoromba, 5 éves korom el ttr l is sok emlék jön el , abból az id b l 
amikor még beszélni se tudtam, s t az az érzésem hogy ezek az emlékek az 



el z életeimbe is visszanyúlnak. A  gyerekkori fantáziálásaim kozmikus 
exodusokról szóltak, Holdbázisokról, ahol az idegenek megtelepedtek és 
figyelnek minket. Át kell menteni a Földi kultúrát, mert ez a mostani világ 
minden értéket elpusztít. A scifiket szerettem, de naivnak és gyerekesnek érzem 
ahhoz képest ami bennem van. Lehet hogy a jöv b l jöttem? Ezt mondják 
Nostradamusra és Leonardóra is! A legjobban attól szenvedek hogy nem tudom 
a tudásomat továbbadni. Számomra a legfantasztikusabb az a sajátos mód, 
ahogyan mint gyerek érzékeltem a világot. Volt valami rejtélyes többletérzékem 
ami azóta elt nt, olyan ez mint a szaglás és az ízlelés. Mintha a dolgok

 

legbels 
lényegét érezném. Legjobban a régi dalok nosztalgia-ízéhez tudnám hasonlítani 
ezt. Ilyen az amikor a tízezer éves múmia új testbe születik, és elmondhatatlan 
boldogsággal tölti el minden érzés, a leveg íze és illata, a hangok, a fények, 
minden. Az élet egy szent eposz, egy isteni ének, benne mindennek jelent sége 
van, semmi se idegen és fölösleges. Egy elveszett paradicsom utáni sóvárgás ez. 
Hol voltam én, mikor? És ki vagyok én? Srí Rámana Mahárisi kulcskérdése ez. 
Állhatatos szívvel kutasd, honnan ered ez az én. És ha sikerül behatolni az énség 
szívébe, eloszlanak a ködök és megpillantod a minden lény szívében honoló 
isteni magot.  az igazi éned. A Tiszta Tudás Prímgyöngye. Mi az ufonautákról 
eddig csak küls dleges leírásokat kaptunk, ilyen szeme, olyan teste van, de hogy 
belül mit érez, mit gondol, hogyan látja a világot, arról halvány sejtelmünk 
sincs! Márpedig én úgy érzem, hogy belülr l tapasztaltam meg az idegeneket, az  

szemükkel láttam, és gyerekkori álmaim err l szóltak. Határtalanul tiszta 
világokban jártam, ahol nincs szenvedés, gyötrelem és hiábavalóság, minden 
perc megszentelt, eseményei örökkévalóak, eposziak, csodálatosak, 
kifinomultak, élet és m vészet egy lángba forr. A feln ttkori élményeim azok 
vagy álmok vagy ébredés utáni fura állapotok, amikor pl. vámpírszer lények 
szívták az er met és nem bírtam mozdulni, hasonlót már sokan leírtak. Van az 
álomegyetem, amikor valami nagyon érdekeset tanulok pl. a gravitációról, csak 
sajnos ébredés után semmire sem emlékszem, és a legérdekesebb az Atahorika 
nev hely, ami szebb minden földi helynél, és ha ezt az agyam teremti akkor 
nagyobb zseni vagyok mint Leonardo és Michelangelo együttvéve. Dehát 
szerintem ez létez hely, ahová afféle asztrális utazást teszek. Jaj és vannak 
nekem kimondottan ufós álmaim is! Gyönyör csillagok az égen, olyan 
fényesek ahogy itt sehol nem lehet látni, és akkor egyszer csak megjelennek a 
különös repül tárgyak, egyre közelebb jönnek, s t már én is ilyenen repülök, és 
minden nagyon fantasztikus, olyan városokat látok amik messze túltesznek New 
Yorkon. Egész álomtanfolyamokon vettem már részt. Távoli bolygókon is 
jártam már, atomháborúk zajlottak, lángralobbant az egész látóhatár, és akkor 
egy lánnyal, akit talán ismerek, talán nem, egy szakadékba ugrottunk, és azt 
kérdeztem t le hogy ugye azután is találkozni fogunk? Aztán mindent elnyelt 
a lángtenger nem tudom hogy hány életem volt, de nagyon sok. Én inkább a 
jöv b l jöttem, mint a múltból. Láttam a jöv t is, olyan tértechnológiákat amit 
még ki se gondoltak, hatalmas négydimenziós csarnokok n ttek ki a földb l és 
zsugorodtak újra össze, fényb l sz tt terek, és akkora hidak mint a Golden Gate, 



csak sokkal robusztusabbak, szélmalom, amelynek több mérföld átmér j 
lapátkereke vízszintesen forgott, gigantikus vonatok gigantikus síneken, úgy 
éreztem magam mint a síneken átmászó hangya, minden irdatlan méret és 
végtelen virtuális valóságokban röpködtem rejtélyes fénysugarakon, végtelen 
elektronikus dzsungelekben. Az Id Csarnokaiban jártam. És gyerekkoromban 
még ennél is fantasztikusabb álmaim voltak. Talán mert akkor még jobban 
emlékeztem az el z életeimre. Ezeket kéne tudnom megjeleníteni. Túl nagy 
feladatnak érzem, semmi eszközöm hozzá. A tudatos álmok még érdekesebbek, 
mert ott módom van részletesen megfigyelni mindent, és olyan elképeszt 
gazdagságot látok hogy a legszebb múzeumok sem vetekednek vele. A bútorok, 
a tárgyak, a festmények a falon, minden csodálatos, egy királynak sincs különb 
palotája. Azt szoktam mondani: na, megérkeztem végre a királyságomba! Csak 
olyan ritka ez, és nem tudom szándékosan el idézni. Ki vagyok rekesztve a 
birodalmamból. Mint egy üt dött király, aki kizárta magát a saját palotájából, és 
még a kulcsot is elvesztette. Istenekkel is találkoztam, pl. Krishnával, és valódi 
eposzokat álmodtam végig. Atahorikát láttam romokban is, és még úgy is 
gyönyör volt. Lehet hogyha tudnám az igazságot, nem bírnám ki. Lehet hogy 
jó okkal van eltakarva minden el lem. Dörömbölök az Id kapuin, amit talán 
kegyelemb l csuktak be el ttem. El ször apránként fel kell ébrednem. Lehet 
hogy a valóság olyan ijeszt , mint a Mátrix cím filmben. Lehet hogy jobb is 
hogy nem tudom, ki vagyok valójában. El bb ki kell állnom a próbákat. A 
Végs Szembesülést nehéz elviselni.  És már 35 éve próbálom fellebbenteni a 
fátylat arról a tudásról, amit magammal hoztam. Én az egyetemeken csak a 
nyelvet tanultam meg ahogyan a fizikusok és a matematikusok kifejezik 
magukat, de a tudást készen hoztam magammal. Mindig is tudtam hogy van 
éter, és a leíró egyenleteit is tudom már 25 éve, de csak most sikerült 
bebizonyítani, levezetni ket. Ahogy haladok el re, úgy tárul fel apránként ez a 
tudás. Csak sajnos se pénzem, se kapcsolataim, fogalmam sincs hogyan lehetne 
a hivatalos tudománnyal közölni az eredményeimet, aztán pontról pontra 
kidolgozni és bizonyítani mindent, hogy az utolsó akadályok is elhárulhassanak 
a megvalósítás el l. Amit én az álmaimtól kaptam, az egy egész 
tudóscsoportnak adna sokévi munkát. De a legnagyobb kérdés az hogy ki hisz 
nekem? Nincs mese, az els lépéseket nekem kell megtennem, kész 
eredményeket kell a világ elé tárni, és ha már letettem valamit az asztalra, csak 
akkor remélhetem hogy végre odafigyelnek rám. Nem az egyetlen vagyok, 
nagyon sokan járnak ebben a cip ben, és mindenkivel ez a baj: nem veszik 
komolyan ket. Ennek lehetséges okait a következ cikkemben fogom 
boncolgatni. 
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